Het voltooid deelwoord:
Een voltooid deelwoord staat altijd samen in de zin met een persoonsvorm van hebben, worden of zijn. 
Om het voltooid deelwoord juist te spellen, moet je kijken naar de persoonsvorm in de verleden tijd. Krijgt deze persoonsvorm in de verleden tijd –ten, dan eindigt het voltooid deelwoord ook op een –t. 
Krijgt deze persoonsvorm in de verleden tijd –den, dan eindigt het voltooid deelwoord ook op een –d.
Voorbeelden:
1. Maurice speelde in de tuin.  Maurice heeft in de tuin gespeeld.
2. De ballerina danste door de balletzaal.  De ballerina heeft door de balletzaal gedanst. 
3. De leerling stoorde zijn klasgenoot.  De klasgenoot wordt door de andere leerling gestoord.
Let op!
Vaak kun je horen of een werkwoord een –d of –t krijgt in de verleden tijd. Soms kan dit niet en moet je een andere manier gebruiken om te achterhalen of het voltooid deelwoord een –t of –d krijgt.
Hiervoor gebruik je ’t kofschip. Als de stam van het werkwoord eindigt op een ‘t, k, f, s, ch of p, krijgt het voltooid deelwoord een –t als uitgang. Als de stam eindigt op een andere medeklinker, dan krijgt het voltooid deelwoord een –d als uitgang. 
Voorbeeld:
1. Juichen. Bij het werkwoord juichen kun je niet horen of je het met een –d of –t moet schrijven. Daarom gebruiken we ’t kofschip. 
Stam: juichen min –en  juich.
De ch staat in ’t kofschip, dus het voltooid deelwoord moet je met een –t schrijven. 
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